

XXIII Xornaes Internacionales d'Estudiu de l'Academia de la Llingua Asturiana. —

Los días 25, 26 y 27 de octubre de 2004 se celebraron en la Facultad de Filología de la Universidad de Uviéu las sesiones de las *xxiii Xornaes de'Estudiu* de la Academia de la Llingua Asturiana.

Los conferenciantes fueron en la presente edición: *Emilio Ridruejo Alonso* (Universidad de Valladolid - “El aprovechamiento de los mecanismos analógicos en los procesos de estandarización de las lenguas. El ejemplo del asturiano”); *Carmen Muñiz Cachón* (Universidad de Uviéu - “La entonación y el conxuntu de rasgos prosódicos na carauterización d'una llingua”); *David Heap* (Universidad Western Ontario - “Las encuestas del ALPI en Asturias”); *Roberto González-Quevedo* (Universidad de Uviéu - “Símbolos de sangre”); Paquita Suárez Coalla (City University of New York - “La escritura dende llingües amestaes: oralidá, lliteratura y clase social”).

Presentaron comunicaciones: *Miguel Ramos Corrada*, *Xosé Lluis García Arias*, *Héctor García Gil*, *Liliana Díaz Gómez*, *Xulio Viejo Fernández* [lingüística]; *Ana María Cano González*, *Xosé Lluis Campal*, *Esperanza Mariño Davila*, *M^a del Mar Martín Martín*, *Xuan Santori Vázquez* [literatura]; *Aníbal González Miyares*, *Hermenegildo Bardio Díaz* y *Javier Fernández Irigoyen* [toponimia]; *M^a del Pilar Fernández González*, *Próspero Morán López*, *Rafael Rodríguez Valdés* [sociolingüística]. [A. M. C. G.]